
Protokoll fört vi styrelsemöte med Laholms Bridgeklubb 20231218 

§1. Ordförande Gunilla Johansson öppnade mötet. 

§2. Närvarande: Gunilla Johansson, Lennart Nordberg, Maria Ohlsson, Eva Lena Glimne, Kerstin 

Trydell och Mona Joleby, 

§3, Kerstin Trydell valdes till att justera dagens protokoll. 

§4. Dagordningen fastställdes. 

§5. Thomas Knutsson har avgått ur styrelsen, samt lämnat uppdraget med inköp, matlagning och 

trivsel för klubben. Han har lagt 200-300 timmar/år på detta. Hur ska nu klubben gå vidare? 

Göran Johansson kommer att sköta inköpen. 

Eva Lena Glimne tar ansvar för måndagar och onsdagar och Mona Joleby för tisdagar. Det innebär att 

man tar ansvar för att det finns kaffe och fika och att man ser till att någon annan tar ansvar för detta 

om man själv inte kan. 

Till den kommande silver och guldtävlingen måste klubben hyra in personal. 

För att de ska kunna bli sill och päror samt julbord måste många i klubben engagera sig. 

§6. Inställt spel den 20 och 27 december. Det behöver var minst 4 bord för att de ska bli tävling. 

 I kassan finns 186.000 kr. 

 Julbordet kostade 5500 kr inklusive diskhjälp.  

Hyran höjs i februari från 7700 kr till 8100 kr. 

Till nästa möte, hur många måste man vara i styrelsen? 

Mellbystrand dag som ovan 

 

 

Mona Joleby    Kerstin Trydell 

Sekreterare    Justerare 

 

 


